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عارف رمضان السنة دي سبحان الله. ايوة. كنت آآ يعني كنت طول العشر تيام الاخرانيين حريص جدا في سبحان الله. ان الواحد
يبقى فعلا يوفق ان هو يبلغ ليلة القدر. سواء في ليالي فردي او او ليالي زوجي. ان الواحد يضيع اربعة وتمانين سنة عبادة في ليلة

ثلاث اربع ساعات كان معنا هيجنن دماغي. ليلة مقارن بالظبط يعني الواحد كان طول الوقت حريص انه ما يضيعش النادي. رغم ان
انت اللي عملته في ليلة القدر آآ هو ايه اللي انت عملته في ليلة القدر اصلا؟ هو تلات ساعات صلاة اربع ساعات صلاة زيه زي اي ليلة.

ولكن ربنا خلاهم لك بقرن من
زمان ده معنى قول الله وكان سعيكم ايه؟ مشكورا. مش وكان سعيكم مقبولا. كان سعيكم مقبولا. انا قبلت منك تلات ساعات صلاة.

قيام ليل انما الشكر بتاع النعمة ده قصة تانية خالص. كان سعيكم مشكورا ده يا محسن اللي يفهمها آآ الاية دي اللي يفهمها آآ
نفسه. الاية دي اللي يفهمها يموت نفسه من الطاقة. اية بتولد طاقة رهيبة. بتولد قوة دافعة في نفسية البني ادم رهيب اية بتخليك

ممكن فعلا نومك يقل. الاية بتاعة وكان سعيكم مشكورا. فعلا بتخليك في الاخر انت ممكن نومك يقل. انت
ليه؟ لان يعني ايه وكان سعيكم مشكورا؟ يعني ايه ربنا سبحانه وتعالى بيشكر السعي بتاعك؟ للي بيفهم الاية دهي بقى. انت بتعرف

تسوق يعني وكان سعيكم مشكورا. آآ ان ربنا سبحانه وتعالى آآ آآ ربنا بيقبل منك اي حاجة مهما كانت صغيرة
يعني الركعتين ركعتا الفجر خير من الدنيا وما فيها. كانك انت تصدقت باموال الدنيا كلها. وربنا قابل منك الصدقة. سبحان الله

وبحمده مائة مرة غفرت ذنوبه وان كانت مسل زبد البحر. ايه يعني دمعة نزلت من عينك في سبيل الله تحرم عينك على النار. ايه
يعني هو ربنا

سبحانه وتعالى. يعني المرأة البغي بغي دي يعني واحدة يعني استغفر الله العظيم. يعني كل يوم مع واحد غير التاني وباجر وكل يوم
في مكان غير التاني وفي بيت يعني بغي تسقي كلب فشكر الله لها فغفر لها. ده انا الشكور الشكور اللي بيقبل منك اقل حاجة.

وبيقبلها
يبارك فيها وبيزودها وبيديك اجر لا تتخيله يعني تخيل انت جيت والله احنا حنفية ادتك عشر تلاف دولار مقابل انك صلحت لي

حنفية وانا عملت لك ايه هو بالزبط كده يعني اديه بقى وكان سعيكم مشكورا. ان ربنا سبحانه وتعالى قبل منك اي حاجة. وقبل منك
كل حاجة. يعني ايه كل حاجة؟ يعني الراجل جايب للنبي

يا سلام ناقة في الجهاد في سبيل الله. فجايبها له مختومة بالحبل بتاعها. فالنبي عليه الصلاة والسلام قال له لك بها سبعمائة ناقة. يوم
القيامة عند الله. كله مختومة بالحجر يعني انت مودية طبق اكل الفقير في رمضان يفطر عليه. الطبق الفويل اللي اتحط فيه الاكل

ربنا شاكره لك. المعلقة البلاستيك اللي انت حطيتها مع الوجبة عشان ياكل فيها ربنا شاكره لك. يعني الرسول بيقول له الحبل سبعمية
ضعف هو كمان بس الناقة سبعمية ضعف. اهو ده كان سعيكم مشكورا. ده اسم الله الشكور. اللي بيقبل منك اي حاجة مهما كانت

صغيرة ويديك سواب جبار عليها. وانت الندمان لو قبضت من حد
يعني مالك جاب آآ مدرس لابنه فالمدرس بعد عشر حصص بيقول لابنه هو فين الفلوس بتاعتي؟ قال له بكام؟ قال له الف جنيه في

الحصة. قال له خد العشر تلاف جنيه
الراجل ده الملك كان عاين له شقة تمليك تبع الدولة وعاين له عربية وعاين له وظيفة هيوزفه فيها مقابل ان هو علم ابنه لما قبض من
الولد هو خسر اهو بالزبط احنا لما بنقبض من البشر البشر فقراء اصلا حفاة عراة. انما انت لما الاية دي وتعلمك الاخلاص لله. انا يا رب

مش عايز حد يشكر عملي غيرك. انا
عايز الاجر منك انت آآ على فكرة آآ يعني الاجور هي اللي بتتحكم يعني هو الطالب بيدخل كلية بناء على ايه؟ ايه الكلية اللي بتجيب

اجر اعلى بعد التخرج؟ هو
بيسافروا الخليج ولا يهاجروا كندا ليه ؟ لان انا عايز اجر اعلى وهناك فيه اجور اعلى. هو انت لما بيتقدم لبنتك عريسين بتقبل نهوه

اللي اجره اعلى. يعني انا دايما الناس بيتحكم في حياتها الاجور. انا هاخد اجر فين حتى لو هتعب. ودايما الناس واخدة ان الاجر على
قد العمل. عشان كده لما بيعملوا مسابقة يقول لك عشر تلاف دولار

للي هيجاوب على سؤال انت بتنام على السرير ولا على التلاجة وابعت لي اس ام اس على الرقم الفلاني. هم مجانين؟ لا لا لا هم
عارفين ان ملايين ناس اول ما هيلاقوا ان في اجر اعلى من العمل هيبعته. فاللي هيكسبوه من الرسايل اضعاف مضاعفة. للي هم

العشر تلاف دولار اللي هم بيدفعوهم
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فالبشر دايما الاجور دي فربنا بيقول لك انا مش هديك اجر ده انا هشكر العمل بتاعك والسعي يعني انا اشكر يعني هديك الاف
الاضعاف. ربنا بيشكر مشاعرك. مشاعرك. الرجل اللي ربنا اتاه علما ومالا آآ حصل ايه بعد كده؟ ربنا ادى له سوابه. طيب اللي ربنا اداله

علم وما ادالوش
يقول لو ان لي مالا مسل فلان لعملت فيه بعمله. كان زمني بنيت جوامع وبنيت مستشفيات وعملت جامعات خيرية واطعمت مساكين
وكفلت اسر فهما في الاجر سواء. يا رب في الاجر سواء ازاي ؟ يا رب ده يعني ده عمله غير ده خالص. ايوة بس عشان المشاعر. عشان

مشاعر التاني ربنا شكر
مشاعره فربنا بيشكر منك كلمة واحد اداك شيك بمليون دولار ولو قلت لي شكرا هاديك مليار دولار. ربنا اداك النعم. ولو قلت شكرا

على هديك الجنة. اللي عرضها السماوات والارض فكل اسم الله الشكور ده ربنا هيشكر العمل الصالح ولو بعد عشرين سنة انت
بيتهيألك انه راح مفيش حاجة عند ربنا راحت فيش سجدة عند ربنا

ما فيش كلمة قلتها عند ربنا راحت. ما فيش زيارة رحم عند ربنا راحت. ابدا عشان كده عثمان ابن طلحة لما وصى ام سلمة المدينة
بالهجرة لوحدها وجوزها كان سبقها في الهجرة. فبوصلها دي وكانت واحدة ممكن اي حد يتعرض لها يتحرش بها. تتعرض لمحاولة

اغتصاب ايد واحدة
انت مسافر خمسمية كيلو لوحدها في الصحراء وصلها وكان كافر بعد ما وصلها المدينة قالت له ليشكرنها الله لك ولو بعد حين. كان
شكر ربنا له على الموقف ده انه بعد سبع سنين اسلم. دخل في الاسلام فده الله الشكور. الشكور ده يعني اللي بيديك اجر جبار على

اعمال بسيطة جدا
وبيقبل منك الاعمال سبحانه وتعالى وكان سعيكم مشكور. آآ الاية دي بصراحة هي غالية اوي. عارف يا شيخنا لو بس يكفي من شكر
الله عز وجل لنا ان احنا ندخل بس الجنة وربنا يجعلنا من اهلنا يا رب. الله اكبر. ما لا عين رأت. الله اكبر. وده يكفي. الله اكبر. يعني لو

لو في شكر آآ مش متخيل ان ممكن يكون شكر
اكتر من كده الصراحة. الله اكبر! اهو ده اللي بيفهمني يعني ايه الله الشكور. يعني ايه الله الشكور؟ وكان سعيكم مشكورا. مشكورا

يعني عملت لي ايه يا رب على الركعتين بقى اللي انا صليتهم؟ عملت ايه يا رب
الوتر الركعة


